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NOTULEN VAN DE VERGADERING VAN DE RAAD VAN DE GEMEENTE OLDEBROEK OP 7 JUNI 2018 OM 
19.30 UUR IN HET GEMEENTEHUIS TE OLDEBROEK 
 
Aanwezig zijn:   
 
Leden van de raad: 
de heer H. van de Beek (SGP) de heer A. Hardonk (ChristenUnie) 
de heer H.W. van Bergeijk (ChristenUnie) de heer H.G.P. Kemp (VVD) 
de heer A.M. Boer (ABO) mevrouw A. Klein Gansei (ABO) 
de heer G.J.L. Dokter (PvdA) de heer J.T. de Nooijer (SGP) (na de beëdiging)  
de heer E.D. Doorneweerd (ChristenUnie) de heer E.J. Ruitenberg (ChristenUnie) 
de heer D.E. Doornwaard (SGP) de heer B.J. Spijkerboer (ChristenUnie) 
de heer G. Evink (SGP) mevrouw R. van der Veen-Schoonhoven (CDA) 
de heer J. Evink (ABO) de heer H. Wijnne (ChristenUnie) 
de heer P.H. Graansma (ChristenUnie)  
  
Voorzitter: de heer mr. A. Hoogendoorn, burgemeester 
Griffier: de heer J. Tabak 
  
College:  
mevrouw E.G. Vos-van de Weg (ChristenUnie), 
wethouder 

de heer H. Westerbroek (SGP), wethouder 

  
Afwezig:  
de heer J.A. Dijkstra (CDA) de heer C. Spijkerboer (CDA) 

 
01. OPENING. 
 
De VOORZITTER heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering op de gebruikelijke wijze met 
ambtsgebed.  
 
Bij eventuele hoofdelijke stemming wordt begonnen bij de heer Van Bergeijk (ChristenUnie). 
 
02. VASTSTELLING VAN DE AGENDA. 
 
De agenda wordt conform vastgesteld. 
 
03. NOTULEN VAN DE VERGADERING VAN 19 APRIL 2018. 
  
De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. 
 
04. INGEKOMEN STUKKEN. 
 
De raad gaat akkoord met de afdoening zoals voorgesteld op de lijst van ingekomen stukken voor deze 
vergadering. 
 
05. MONDELINGE VRAGEN RAADSLEDEN. 
 
Er zijn geen vragen aangekondigd. 
 
06. LIJST VAN B-ONDERWERPEN, DIE BIJ HAMERSLAG WORDEN AFGEDAAN. 
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De raad gaat akkoord met de voorgestelde wijze van afdoening van de voorstellen op de lijst van B-
onderwerpen voor deze raadsvergadering. 
 
07. AANKOOP GRONDEN AAN DE VOSKUILERDIJK IN HATTEMERBROEK. 
 
De heer GRAANSMA (ChristenUnie) kan de beweegredenen van het college om met het voorliggend 
voorstel te komen, volgen. De voordelen die deze aankoop oplevert, het zeggenschap hebben over 
strategische bedrijfsgrond en daardoor niet te hoeven investeren in geluidwerende voorzieningen voor 
de aan te kopen woning, zijn duidelijk. Niet onbelangrijk, met deze aankoop krijgt de gemeente 
Oldebroek de beschikking over de benodigde gronden voor de realisatie van de nieuwe afrit A28. De 
vragen van de ChristenUnie in de commissie hadden onder andere betrekking op de financiële kanten 
van deze aankoop. Het antwoord van het college en het kunnen doorlezen van de onderliggende 
koopovereenkomst met financiële onderbouwing, hebben de zorgen van de fractie grotendeels 
weggenomen. Hij heeft het vertrouwen dat het college hierin de juiste afweging heeft gemaakt.  
Wel maakt de fractie zich zorgen over andere voorwaarden in de opgestelde overeenkomst. Deze zijn 
niet terug te vinden in het stuk maar kwamen pas na het stellen van technische vragen op. Bij het 
doorlezen van de overeenkomst kan hij de meeste afspraken wel plaatsen, maar één ervan - het recht 
van blijven wonen in de bedrijfswoning zonder een einddatum af te spreken - baart hem zorgen. Door 
soortgelijke afspraken elders in de gemeente weet men wat dit voor consequenties kan hebben. Hij 
verzoekt het college dan ook dringend om in de toekomst dit soort afspraken niet meer te maken. Graag 
een reactie van het college. 
Ondanks het hiervoor genoemde valt de afweging van de ChristenUnie positief uit. De fractie ziet de 
voordelen van deze aankoop en stemt dan ook in met het voorstel. 
 
De heer BOER (ABO) geeft aan dat deze kavel in Wezep Noord ligt en de aankoop gedaan wordt door 
de gemeente Oldebroek en niet door de andere H2O-gemeenten. Daarom is ABO van mening dat deze 
kavel ingebracht moet worden bij de grondvoorraad van Wezep Noord, zodat er in de toekomst 
gebruikgemaakt kan worden van de erfpachtconstructie en eventueel de betaling terugkomt naar 
Oldebroek en niet naar de H2O-bedrijvenpot. Als dit kan worden toegezegd door het college, kan de 
fractie met deze aankoop instemmen. 
 
De heer KEMP (VVD) vindt de aankoop aan de Voskuilerweg zeer duidelijk; nog niet op korte termijn 
maar wel richting het toekomstig beleid. De VVD wil deze grond  zeker aankopen, hoewel de fractie ook 
kijkt naar de bijzonder hoge prijs. Anderzijds, als er binnenkort wordt verdergegaan met de 
ontwikkelingen, wil de VVD geen vertraging oplopen door mogelijk te lopen procedures. En dat hiermee 
wordt voorkomen dat er beschermende en isolerende maatregelen moeten worden genomen, is 
meegenomen. De belangrijkste reden is om nu al duidelijkheid te scheppen wat er straks met de 
ontwikkelingen kan en men niet gaat vastlopen in procedures. De VVD steunt het voorstel. 
 
De heer DOKTER (PvdA) hoopt op wat de opvolging van het voorliggend voorstel kan zijn, namelijk dat 
de raad eindelijk een bestemmingsplan H2O op tafel krijgt. Hij hoort van ABO de vraag over de H2O-
bedrijvenpot. Hij neemt aan dat grond die gemeente Oldebroek in Wezep Noord koopt niet wordt 
weggegeven aan H2O, maar ten dienste staat van de plannen voor de op- en afrit A28. Het is beter dat 
Oldebroek gronden in eigen bezit houdt, want zelfs stukjes grond die Oldebroek terugkoopt van H2O 
doen het zeer goed. De fractie kan instemmen met het voorstel. 
 
Mevrouw VAN DER VEEN (CDA) is van mening dat het voorstel strategische gronden betreft die zeker 
moeten worden aangekocht. In de commissie heeft de fractie haar verbazing uitgesproken over de 
hoogte van het bedrag ten opzichte van de WOZ-waarde. Bij het bestuderen van de stukken bleek dat 
het grote bedrag berekend was op een stuk grond van 3000 m2 van het perceel dat al 
bedrijfsbestemming heeft. Dat verklaart voor de fractie de hoogte van het bedrag van € 7 ton en dat 
vindt zij heel reëel. Het CDA zal instemmen met het voorliggend voorstel. 
 
Wethouder WESTERBROEK dankt de raad voor de instemming met het voorliggend voorstel. Richting 
ChristenUnie; in de toekomst niet meer dit soort afspraken. Dat kan hij namens het college niet 
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toezeggen. Wel kan hij de raad verzekeren dat deze aankoop niet had plaatsgevonden als het college 
de voorwaarde van de eigenaar om daar te blijven wonen niet had aanvaard. Dan had het college 
kunnen overgaan tot onteigening, maar eenieder weet in welk proces men dan terechtkomt. Uit de 
prijsberekening blijkt dat er een behoorlijk ruime termijn is gerekend, met renteverlies, dat nog niet de 
bedrijfsbestemming gerealiseerd zou kunnen worden. Dat is voor een flink aantal jaren in de prijs 
verdisconteerd. Gezien de leeftijd van de betreffende persoon denkt het college dat het al met al een 
redelijk aankoopbedrag is. 
Naar ABO. Dit complex gronden wordt toegevoegd aan Wezep Noord. Er is waarschijnlijk verwarring 
ontstaan omdat er geschreven staat dat in overleg wordt getreden met het bedrijvenpark en dat na 
toestemming van het bedrijvenpark dit wordt vermarkt, maar dat heeft alles te maken met de 
voorwaarden waarmee het college nu aan de slag is in dit gebiedje.  
 
Tweede termijn 
 
De heer DOORNWAARD (SGP) had in eerste termijn geen vragen. In de commissie heeft de SGP al gezegd 
het goed koopmanschap te vinden. Op verzoek van het CDA werd het agendapunt naar deze 
raadsvergadering doorgeschoven. Hij is blij dat ook het CDA erachter is gekomen dat het goed 
koopmanschap is. Wat de SGP betreft gaat men snel verder.  
 
De raad gaat akkoord met het voorstel en er wordt conform besloten. 
 
08. MEERJAREN PROGRAMMA GRONDBEDRIJF (MPG) 2018. 
 
Mevrouw VAN DER VEEN (CDA) is blij dat na jaren van afboekingen nu een winstneming van ruim € 5 
miljoen uit het Grondbedrijf kan worden gedaan. Er wordt volgende maand verder gesproken over het 
woningbouwprogramma en daar is het CDA heel blij mee. Graag gaat zij dan het gesprek aan over de 
vraag naar starters- en seniorenwoningen. 
 
De heer DOKTER (PvdA) memoreert dat er vergaderingen zijn geweest waarbij dit onderwerp op de B-
lijst stond. Op verzoek van de ChristenUnie staat het nu op de A-lijst en dat is terecht, het is een 
belangrijk onderwerp. In het verleden is gesproken om tot realistische risicoscenario’s te komen. Hij is 
blij nu de positieve resultaten daarvan te zien. De raad kan aan de hand hiervan de uitdagingen van 
vandaag als het gaat om volkshuisvesting open tegemoetzien. Dank daarvoor. 
 
De heer KEMP (VVD) leest dat een bedrag van € 5,5 miljoen vanuit de RAG (Reserve Algemeen 
Grondbedrijf) kan vrijvallen ten gunste van de Algemene Reserve. Dat is mooi. Het college schrijft het 
verstandig te achten om een deel van de winst te reserveren voor geluidwerende maatregelen in relatie 
tot de A28. Het lijkt de VVD heel verstandig deze discussie te parkeren tot na de herinrichting van de 
A28. De bemoeienis met de A28-ontwikkeling van het Rijk en de provincie is zeer groot. Mogelijk zullen 
zij een forse duit in het zakje doen bij eventuele geluidwerende maatregelen. Op het moment dat 
Oldebroek dat geld alvast reserveert, zullen zij dat ongetwijfeld aftrekken van de rekening. 
 
De heer EVINK (ABO) dankt het college voor de duidelijke uitleg die van te voren is gegeven. De fractie 
is tevreden over de positieve bedragen en kan het voorstel dan ook goed ondersteunen. 
 
De heer GRAANSMA (ChristenUnie) geeft aan dat met de economische wind in de rug mooie cijfers 
worden gepresenteerd. In 2017 is de verkoop van bedrijfskavels flink gestegen. Dat is niet alleen goed 
voor het Grondbedrijf, het betekent ook een flinke stimulans voor de lokale werkgelegenheid. 
Geconstateerd kan worden dat de uitgifte van gronden in erfpacht voorziet in de behoefte en dat de 
recent gecreëerde mogelijkheid voor erfpacht op het gemeentelijk H2O-terrein in Hattemerbroek een 
goede keuze is. Ook de woningbouwprojecten boeken voortgang met als gevolg dat de stand van de 
RAG is gestegen tot een bedrag van meer dan € 8 miljoen. Dit wil niet zeggen dat men nu achterover 
kan zitten de komende jaren. De risicovoorziening moet in de berekening zelfs iets omhoog. De fractie 
ziet nog steeds een aantal projecten waar goede begeleiding nodig is om ze tot een goed einde te 
brengen. Het is zaak om hier bovenop te blijven zitten om volgend jaar over 2018 ook mooie cijfers te 
kunnen presenteren. In het KWP (Kwantitatief Woningbouw Programma), dat tegelijk met het MPG is 
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uitgebracht maar geen onderdeel is van het besluit, staat voor eenieder openbaar te lezen wat de 
voortgang in de planning van de verschillende projecten is. Binnenkort gaat de raad in gesprek over de 
resultaten van het woningmarktonderzoek. De raad moet bij het woningbouwbeleid goed de wensen 
en ontwikkelingen van de markt in de gaten houden en aanbieden waar behoefte aan is. Onderdeel 
daarvan is een visie op de woningbouwlocaties voor de toekomst.  
In het rijtje besluiten bij dit voorstel zit het voorstel om het bijgevoegd projectplan Fase 2 
Principeverzoek Hart van Oosterwolde goed te keuren. Er zou nog een uitwerking komen van de 
ambtelijke inzet voor Fase 2, destijds geraamd op € 50.000. Deze is nu in het MPG 2018 voor € 29.831 
opgenomen. Wel zijn de voorbereidingskosten over 2017 met ruim € 36.000 overschreden. Dit vraagt 
om extra aandacht van zowel het ambtenarenapparaat als de wethouder bij Fase 2, zodat zo’n 
overschrijding in 2018 niet weer gaat gebeuren. 
Na het doorrekenen van een reëel en worstcase scenario op verschillende complexen en het opnieuw 
vaststellen van het benodigde saldo voor de verliesvoorziening, komt er een bedrag van bijna € 5,5 
miljoen uit de RAG ten gunste van de algemene reserve. Een bedrag om dankbaar voor te zijn, maar wel 
moet worden aangetekend dat dit mede zo uitvalt door de herziene verplichte boekhoudregels. De 
ChristenUnie kan instemmen met het voorstel. 
 
De heer DOORNWAARD (SGP) noemt dat het wel eens anders is geweest dan het voorliggend MPG laat 
zien: een tussentijdse winstneming van bijna € 5,5 miljoen. Dit positieve resultaat mag dan deels te 
verklaren zijn door de veranderde economische omstandigheden, de SGP is van mening dat dit college 
hierin een grote rol heeft gehad. Zeven projecten afgerond, er is bij veel projecten overeenstemming 
zoals was te zien bij de technische behandeling en er loopt een flink aantal goed qua tijd, geld en 
kwaliteit. De complimenten van de SGP aan het college en de ambtenaren voor het gedegen stuk. 
Als bijlage is het projectplan Principeverzoek Hart van Oosterwolde toegevoegd. De fractie is daar 
tevreden mee, dit geeft transparantie. De raad krijgt nu een inkijkje in de totale kosten die het 
voorbereiden van dit plan met zich meebrengt. De fractie had al in de commissie aan de andere fracties 
gevraagd of zij bereid waren om zoveel geld hiervoor uit te trekken of dat men binnen het bedrag wil 
blijven dat eerder is vastgesteld. Een enkele fractie heeft toen gereageerd. Het is voor de SGP wel een 
aangelegen punt. Dergelijke initiatieven zijn wat betreft voorbereiding nogal kostbaar. De vraag is 
gerechtvaardigd hoeveel geld dergelijke voorbereiding mag kosten. De fractie is benieuwd hoe het 
college hierover denkt en of men van mening is dat de haalbaarheid van het plan Oosterwolde naar 
aanleiding van deze bijlage groter is geworden.  
In de commissie heeft hij van het college begrepen dat gemeente Oldebroek volop meedoet op de 
woningmarkt en heeft dit ook zo gelezen in het KWP 2018. Hij las dat in 2018 de notitie prioritering van 
woningbouwprojecten naar de raad komt. Wat de fractie betreft een goed moment om de balans op te 
maken in hoeverre datgene wat in de bestuursovereenkomst is afgesproken ten aanzien van een te 
ontwikkelen visie op woningbouwlocaties in de toekomst daarbij kan aansluiten. 
 
Wethouder WESTERBROEK dankt de raad voor de instemming in grote lijnen met het MPG. Richting 
ChristenUnie. De regelgeving is inderdaad erg veranderd, maar dat heeft alleen te maken met het 
moment van winstneming. Wezep Noord was in een dermate vergevorderd stadium dat volgens de 
regels nu de winst moest worden genomen. De raad kan gerust zijn, dit is nog niet de hele winst van het 
complex. Er werd gewezen op de risico’s, om deze goed in de gaten te houden. De raad kan ervan 
verzekerd zijn dat dit gebeurt. In de loop van 2018 is gebleken dat de risico’s die genoemd worden in 
de bijlage en paragrafen al duidelijk zijn afgenomen. 
Bij de VVD is enig optimisme dat er bijdragen zullen komen van het Rijk voor geluidwerende 
maatregelen. De wethouder is daar wat minder optimistisch over. In omliggende gemeenten is duidelijk 
te zien dat gemeenten hiervoor aan de lat staan en dat daar nauwelijks gelden vanuit het Rijk voor te 
krijgen zijn. 
 
De raad gaat akkoord met het voorstel en er wordt conform besloten. 
 
09. RAADSAFSCHEID WETHOUDER DE HEER H. WESTERBROEK. 
 
Burgemeester HOOGENDOORN geeft aan dat de bestuursperiode 2010-2014 nogal onrustig was in 
Oldebroek. De periode 2014-2018 leek het spiegelbeeld van die eerdere periode. Het was een politiek-
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bestuurlijk stabiele periode en ook een productieve bestuursperiode. In 2014 trad een nieuwe 
wethoudersploeg aan bestaande uit mevrouw Vos namens de ChristenUnie, mevrouw Groot namens 
ABO en de heer Westerbroek namens de SGP. Drie mensen die elkaar niet kennen en dus aan elkaar 
moeten wennen. Om elkaar beter te leren, ging de burgemeester met de drie wethouders naar het 
Utrechts Buitencentrum in Oldebroek. Daar bleek hem dat de heer Westerbroek mensen vrij snel 
doorheeft. Regelmatig gebruikt de burgemeester humor om zo mogelijk ongemerkt hier en daar wat bij 
te sturen. Al tijdens de ochtendsessie reageerde de heer Westerbroek op hem met de historische 
woorden: elk geintje is een seintje. Dat was een scherpe constatering. 
 
De heer Westerbroek heeft veel bestuurlijke ervaring meegenomen vanuit Nunspeet, vooral op gebied 
van Ruimtelijke Ordening. Ook in Oldebroek heeft hij veel projecten vlot getrokken. Dat kwam zojuist 
bij de bespreking van het MPG nog ter sprake. De heer Doornwaard gaf wat dat betreft de 
complimenten aan de organisatie en het college. Als het over het college gaat, gelden die complimenten 
primair de portefeuillehouder en dat was meestal wethouder Westerbroek in dat verband. Zonder 
volledig te zijn noemt hij een aantal mooie projecten: de kazerne in Wezep, de woningbouw in 
Oldebroek-West, de Zeuven Heuvels. Ook de contacten van de heer Westerbroek met ondernemers 
waren vruchtbaar. Vooral de laatste jaren is bedrijventerrein Wezep Noord volgelopen. Ook voor de 3,3 
ha die Oldebroek uit het bedrijvenpark H2O heeft genomen, is al volop belangstelling. Daarnaast spreekt 
de fraaie score van het MKB boekdelen. 
 
De bestuursstijl van de heer Westerbroek was bijzonder. Hoe meer vraagtekens er bij de raadsleden 
ontstonden, hoe stelliger hij was met zijn uitspraak: ik kan u verzekeren dat. En hoe harder hij dat riep, 
hoe meer twijfel er ontstond. Een bestuursstijl die ook redelijk onvoorspelbaar was. Dat had ook te 
maken met het feit dat hij vooral behoefte heeft om te denken in mogelijkheden, in creatieve 
oplossingen. Daarmee was hij voor de gemeentelijke organisatie vaak ook wel een uitdaging. 
Hij wekt wat de burgemeester betreft de indruk nonchalant te zijn, maar goed beschouwd is dat meer 
tactiek dan werkelijkheid. Zijn relativeringsvermogen is echt zijn kracht. Kritiek kan hij goed incasseren. 
Voor de burgemeester was hij altijd goed aanspreekbaar als het beter was om een dossier op een 
andere manier aan te pakken. Hij stelde het zelfs op prijs om in lastige dossiers samen op te trekken en 
daarin toonde hij een beweeglijke bestuursstijl. Met plezier heeft burgemeester Hoogendoorn in 
diverse dossiers met hem kunnen samenwerken en goed kunnen samenwerken.  
De heer Westerbroek hield zich goed staande in het college met twee vrouwelijke collega-wethouders 
die het goed met elkaar konden vinden. Ook daarin manifesteerde zich zijn beweeglijke stijl van 
besturen.  
 
Burgemeester Hoogendoorn dankt de heer Westerbroek graag voor zijn inzet voor de gemeente 
Oldebroek en voor de plezierige samenwerking. Regelmatig kwam de heer Westerbroek op een 
bijzondere manier uit de hoek. Al die onverdachte uitingen zal de burgemeester missen. Hij wenst de 
heer Westerbroek toe dat het hem gegeven is de komende jaren te genieten van zijn welverdiende rust. 
Ook al gaat hij ongetwijfeld nog allerlei uitdagingen aan, laat hij vooral genieten de komende jaren, 
samen met zijn vrouw, de kinderen en de kleinkinderen.  
Hij wenst hem Gods zegen toe. Namens de raad mag hij hem het bekende cadeau overhandigen, het 
befaamde Makkumer wandbord, en een bos bloemen. 
 
De heer DOORNWAARD (SGP) is van mening dat de heer Westerbroek vier jaar geleden lef heeft 
getoond door de uitdaging aan te gaan om wethouder te worden in Oldebroek. Daar is de SGP de heer 
Westerbroek tot op de dag van vandaag dankbaar voor. Met zijn drive en energie heeft hij de kar 
getrokken in Oldebroek, dossiers vlot getrokken; het MPG van zo-even laat dat zien. De SGP ziet terug 
op een goede samenwerking. 
De heer Westerbroek heeft veel gedaan wat niet is gezien of bekend is. De fractie spreekt waardering 
uit voor datgene wat hij heeft gedaan en dankt hem voor zijn inzet en voor wie hij was en is. Ondanks 
dat het lang niet altijd gemakkelijk is geweest en hij voor dilemma’s heeft gestaan, hoopt de fractie dat 
hij terug mag zien op een goede periode in Oldebroek. Ook wil de SGP zijn gezin bedanken. Het is hem 
mogelijk gemaakt om het wethouderschap op een goede manier in te vullen, met name de tijd die het 
vraagt. De SGP bidt en wenst de heer Westerbroek en zijn gezin Gods zegen en nabijheid toe. 
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Wethouder WESTERBROEK dankt de burgemeester voor de mooie woorden. In deze woorden werd 
gerefereerd aan de behaalde resultaten in de afgelopen periode. Hij hecht eraan om te zeggen dat die 
resultaten alleen maar geboekt zijn door de samenwerking in het team van het college. Hij heeft dit 
collegeteam als zeer goed ervaren en zeer plezierig. Dank daarvoor.  
Daarnaast is er een zeer professionele organisatie die het college op alle manieren terzijde heeft 
gestaan. Daarvoor dank. 
Er past ook een woord van dank richting de gemeentesecretaris onder wiens leiding dit tot stand 
gekomen is en waar het college haar werk mocht doen. Op die manier konden veel dossiers tot een 
goed einde worden gebracht. 
De raad bedankt hij voor de opstelling die men getoond heeft. Het was vaak een kritische opstelling, 
maar hij geeft toe dat deze persoon dat nodig heeft. Hij kan er wel tegen en waardeert het ook.  
Een speciaal woord van dank richting de ondersteuning; de bodes en de secretaresses. Deze directe 
steun heeft hij als zeer plezierig ervaren. 
Hij geeft aan op een zeer positieve manier terug te kunnen zien op de afgelopen vier jaar. Een ieder mag 
er van verzekerd zijn dat de band met Oldebroek na vanavond niet is doorgesneden.  
Met name de band met ondernemend Oldebroek wil hij nog een keer onder de aandacht brengen. De 
ondernemers in Oldebroek in het algemeen heeft hij als zeer innovatief en creatief ervaren. Helaas heeft 
hij zowel in de ambtelijke organisatie als in de raad niet altijd genoeg waardering horen uiten richting 
ondernemers. Hij zou een lans voor hen willen breken; koester die ondernemers. 
Hij dankt de heer Doornwaard voor de namens de fractie gesproken woorden. Men heeft samen een 
zeer goede en prettige tijd gehad. Hij wenst de fractie Gods zegen toe voor de toekomst en dankt hen 
voor het vertrouwen dat zij hem hebben geschonken. 
Nu hij afscheid neemt, wil hij zijn levensmotto delen. Het zijn een paar dichtregels van Jacqueline van 
der Waals: ‘Wat de toekomst brenge moge, Mij geleidt des Heeren hand’.  
Een speciaal woord van dank aan zijn vrouw en zijn gezin, die hem door dik en dun hebben ondersteund. 
Vooral dank aan de Here God die hem de gezondheid en energie al die jaren heeft gegeven om zijn werk 
te doen. 
College en raad wenst hij de komende bestuursperiode veel plezier in het werk en veel succes toe.  
 
De VOORZITTER dankt de heer Westerbroek voor zijn inbreng; hij sprak zoals hij is. 
Na afloop van de vergadering kunnen de aanwezigen afscheid nemen van de heer Westerbroek als 
wethouder van de gemeente Oldebroek.  
 
10. SLUITING. 
 
De VOORZITTER gaat voor in dankgebed en sluit de vergadering om 20.20  uur. 
 
 
Aldus goedgekeurd en vastgesteld in de openbare vergadering 
van de gemeenteraad van Oldebroek op 12 juli 2018. 
 
 
      , voorzitter J.F. Snijder-Hazelhoff, 
 
 
      , griffier J. Tabak. 
 


